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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET 
2017-12-07 
  

Tid: 18:00 

  

Plats: Hugelsta 

  

Närvarande:  
 

Per Lundquist 

Joel Edving 

Peter Ekström 

Lennart Ekström 

Christer Adolfsson 

Knut Lövstaf 

Björn Brattberg 

Daniel Lindström 

1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN 

Till justeringsman valdes  

  

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående styrelsemötesprotokoll från det styrelsemöte 2017-12-07 godkändes 

och lades till handlingarna. 
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RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST 

Ekonomi 
Omsättning på knappt 195 kkr och kostnader för 168 kkr. 

Vilket ger ett överskott på cirka 27 000. 

Munktellarenan, ger ett litet plus resultat 
C-K har ett litet minus resultat 

H vall, stort överskott vilket gör att vi fonderar det till kommande år och kommande 

kostnader. 

Jaktskyttebanorna, drygt 20 000 i minus. Elen och larmutryckning är några av de 

stora avvikelserna 

 
Fonderar cirka 30 000 som rör gammal uthyrning till militären som kommer från 

2015 som delas upp i en fondering 50 % Munktell och 50% Hugelsta. 

För kommande plus resultat så kommer att vi att fondera på liknande sätt, dit 

resultat kommer ifrån. 

 

Larmöverföring 
Frågan kvarstår då de, Add Secure, har ett nytt förslag på hur vi kan lösa detta. 

Per, Knut och Lennart jobbar vidare med denna beslutade styrelsen. 

  

Protokoll 
Eskilstuna Samskytte 2018-01-31 1 (3) 
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Budget 
Jobba vidare med ett uppdaterat förslag på hur uthyrningen i Munktellarenan ska 

fungera i det förslag som styrelsen tagit fram vilket ska presenteras för de föreningar 

som är berörda av detta och få ett ok på det för att därefter ta upp detta på årsmötet. 

 

Per tar kontakt med SIUS och ser om vi kan få en uppdatering på pris för SIUS 

målens dukar för kommande budgetarbete. 

 

 

5 BESLUT OCH PROJEKT 

Förhandling kommunen nytt avtal, under uthyrning  
Uthyrningsrutiner för Munktell  
Nytt möte med kommunen den 12 februari. Förhoppning är de då presenterar utfallet 

av den utredning som varit under hösten 2017 och vad deras nästa steg är. 

 

Skjutbaneinstruktioner 2018 
Uppdaterar det nya förslaget med hur vi vill ha det.  

Så att det står enbart kaliber istället för vapen och att kalibern ska vara från kaliber 

17 – 17,8mm 

Per kontaktar Janne Kjellson på Svenska Skyttesportförbundet för att få tips och råd 

kring de skjuttider som gäller nu för att få de ändrade. 

 

Munktellarenan Peter/Lennart lägesrapport 
Inget att rapportera. 

 

Projektgrupp för bana H - lägesrapport 
Inget att rappotera. 

 

Projekt för bana K – uppdrag och lägesrapport 
Inget att rapportera. 

  

6 ÖVRIGT 

Inga övriga frågor finns. 

 

  

7 NÄSTA MÖTE 

 1 mars klockan 18:00 i jaktskyttepaviljongen. 

 

 

  

8 MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
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Vid protokollet   Justeras 
 

 

 

Joel Edving    

 

 

Ordförande 
 
 
 
Per Lundqvist 


